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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2021/22:1751 De långa väntetiderna för säkerhetskontroller

Intresset för att bidra till Sveriges försvarsberedskap har vuxit sedan Rysslands 
invasion av Ukraina i slutet av februari. Det märks bland annat på antalet 
ansökningar om att gå med i hemvärnet, Svenska Lottakåren och andra 
frivilliga försvarsorganisationer. För att komma vidare till utbildning behöver 
de antagna genomgå säkerhetskontroll, men det verkar ha blivit en riktig 
flaskhals. Svenska Lottakåren berättar att de har godkända sökande från januari 
vars säkerhetskontroller fortfarande inte är klara. Detta sinkar naturligtvis 
möjligheten att takta upp hela vårt totalförsvar.

Med anledning av detta jag vill fråga justitie- och inrikesminister Morgan 
Johansson:

 

Avser ministern att vidta några åtgärder för att korta ned väntetiderna för 
säkerhetskontrollerna?

………………………………………

Alexandra Anstrell (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2022-06-21
Besvaras senast
2022-06-29 kl. 12.00


